



JABATAN PERTANIAN NEGERI SELANGOR KENYATAAN SEBUTHARGA

BAHAGIAN 1: KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

1. KENYATAAN TAWARAN

- 1.1 Tawaran adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor berlesen yang berpengalaman serta berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia, Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** serta mempunyai lesen yang masih sah dalam kod bidang yang dinyatakan. Penyebut harga mestilah berdaftar dalam kod bidang yang diiklankan di bawah. Borang sebut harga hanya boleh diperolehi setelah penyebutharga menghadiri taklimat/lawatan tapak seperti berikut:

No./Tajuk sebutharga	Kod Bidang	No. Dokumen	Taklimat Sebut Harga	Tarikh Tutup Sebut Harga
KERJA – KERJA MEMBINA JALAN LADANG KONKRIT 3.5M (L) X 0.15M(T) X 250METER (P) DI TKPM BATANGSI, HULU LANGAT SERTA KERJA-KERJA LAIN YANG BERKAITAN.	CIDB G1, CE21 @ CE 36	NO. SEBUTHARGA PPHL. 01/2024	ADA	Buka : 15 Mac 2024 Tutup : 26 Mac 2024 (12.00 tengahari) Pejabat Pertanian Daerah Hulu Langat, Batu 11, Jalan Cheras, 43200 Cheras, Selangor

1. Petender/penyebutharga yang berminat **DIWAJIBKAN** menghadiri Sesi Taklimat dan Lawatan Tapak yang dijadualkan seperti berikut :-

Tarikh : 19 Mac 2024

Masa : 11.00 pagi

Tempat : TKPM Batangsi (Koordinat - (3.024463,101.893396))

Nota : Hanya penyebutharga yang menghadiri sesi taklimat dan lawatan tapak sahaja dibenarkan untuk menyertai sebutharga yang dinyatakan. Sila bawa dokumen pengesahan pemilik/wakil syarikat berserta lesen yang berkaitan. Penyebutharga digalakan menggunakan kenderaan pacuan empat roda.

- Penyebutharga juga perlu berdaftar dengan Unit Pembangunan Ekonomi Negeri Selangor (UPEN) dan dokumen boleh dibeli melalui laman web Selangor Tender <https://tender.selangor.my/>. Nilai harga dokumen sebutharga adalah RM 30.00.
- Tawaran sebutharga akan ditutup pada tarikh seperti diatas. Dokumen sebutharga yang lengkap diisi hendaklah dimasukkan kedalam sampul surat bermeteri dan ditulis No dokumen serta dimasukkan kedalam peti sebutharga Pejabat Pertanian daerah Hulu Langat sebelum jam 12.00 tengahari dan yang lewat tidak akan diterima.

